



Кафедра судебной медицины (к 5-летию со дня образования) / В.А. Клевно, О.В. Лысенко, Н.А. Романько. — М.: Практическая медицина, 2021. — 38 с.

В научно-популярном издании приводятся сведения о деятельности кафедры судебной медицины ФУВ ГБУЗ МО «Московский областной научно-исследовательский клинический институт им. М.Ф. Владимирского».

Кафедра судебной медицины создана в 2015 году для повышения квалификации и профессиональной переподготовки врачей — судебно-медицинских экспертов и специалистов со средним медицинским образованием по специальности «судебно-медицинская экспертиза», а также для реализации программ подготовки кадров высшей квалификации в ординатуре и аспирантуре.

Издание посвящено 5-летию со дня образования кафедры судебной медицины ФУВ МОНИКИ.

Для преподавателей и слушателей, аспирантов и ординаторов, врачей

судебно-медицинских экспертов и широкого круга читателей.

Department of Forensic Medicine (to the 5th anniversary of its formation) / V.A. Klevno, O.V. Lysenko, N.A. Romanko. — Moscow: Practical Medicine; 2021.

The popular scientific publication provides basic information about the activities of the Department of Forensic Medicine of the Moscow Regional Research Clinical Institute named after M.R Vladimirsky.

The Department of Forensic Medicine was established in 2015 for advanced training and professional retraining of forensic medical experts and specialists with secondary medical education in the specialty «forensic medical examination», as well as for the implementation of training programs for highly qualified personnel in residency and postgraduate studies.

The publication is dedicated to the 5th anniversary of the establishment of the Department of Forensic Medicine of the University of MONIKI.

For teachers and students, graduate students and residents, forensic medical experts and a wide range of readers.

Recommended for publication by the Academic Council of the University of MONIKI.